

CENTURION

Hotel Year Round Offer 2023 2023全年酒店禮遇

CONRAD HONG KONG - TERMS AND CONDITIONS

1. The 10% Savings offer at Nicholini's, Brasserie on the Eighth, Golden Leaf, Garden Cafe and Lobby Lounge Pacific Bar ("Offer") is valid from January 1 to December 31, 2023 at Conrad Hong Kong ("Promotion Period").
2. Offer is not applicable on January 1, 22 to 25, February 14, April 7 to 10, May 14, June 18, September 29 to 30, December 22, 24 to 26 & 31, 2023, public holidays, fireworks display nights and when tickets are required for entry to restaurants.
3. 1-day advance booking and to state the redemption of the Offer when making reservation.
4. To enjoy the Offer, Cardmember must settle the full payment with Centurion® Card, The Platinum Card® and American Express® Platinum Credit Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Cards", such holders, "Eligible Cardmembers").
5. Offer is not applicable to corkage, takeaways, special promotions, specially negotiated menu, brunch menu, guest chef promotions, cigarettes/cigars/tobacco, discounted dishes/ menus, private functions, catering services, banquets, meetings, conferences, weddings, room service, festive items, voucher sales and ticket sales events.
6. Offer is not applicable to 10% service charge.
7. Cake shop offer is not applicable to festive items.
8. Offer is applicable to a minimum of 2 and maximum of 12 diners, including the Eligible Cardmember.
9. Offer cannot be used in conjunction with Hilton Honors Member, Conrad VIP Card, gift certificate/voucher, cash coupons and any other special offer/discounts.
10. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
11. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
12. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
13. In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
14. In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
15. In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

香港港麗酒店 - 優惠條款及細則

1. 於香港港麗酒店內之懷歐敘、咖啡園、金葉庭、樂聚廊、意寧谷及寶絲吧惠顧即享9折優惠(「優惠」)。優惠有效期由2023年1月1日至2023年12月31日(「優惠期」)。
2. 優惠不適用於2023年1月1、22-25日、2月14日、4月7-10日、5月14日、6月18日、9月29-30日、12月22、24-26、31日、公眾假期、煙花匯演日及憑券入場之日。
3. 敬請1天前訂座，並於訂座時請說明享用此優惠。
4. 會員必須以美國運通國際股份有限公司(「美國運通」)於香港簽發的Centurion卡、美國運通白金卡或美國運通白金信用卡(「合資格卡」，其持卡人「合資格會員」)全數簽賬，方可享用此優惠。
5. 優惠不適用於開瓶費、外賣、特別推廣、特別菜單、週末香檳早午餐、客席廚師推廣、香煙/雪茄/煙草、已有折扣之菜餚/菜單、私人活動、宴會服務、宴會、會議、婚禮、客房餐飲服務、節日禮品、優惠券銷售和門票銷售活動。
6. 優惠不適用於加一服務費。
7. 餅店優惠不適用於節日禮品。
8. 優惠適用於至少2位及最多12位食客，包括合資格會員。
9. 優惠不可與Hilton Honors Member、Conrad VIP卡、禮券/優惠券、現金券及任何其他優惠/折扣同時使用。
10. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應商，亦不對其作出任何表述或保證。
11. 因享用產品或服務(包括但不限於直接或間接)而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
12. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
13. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
14. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
15. 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線2277 2888查詢。

GRAND HYATT HONG KONG - TERMS AND CONDITIONS

1. The 15% Savings offer at Grand Café, Grissini, One Harbour Road, Tiffin Lounge, Grand Hyatt Steakhouse, Kaetsu, The Grill, The Chocolatier, Champagne Bar and Plateau Spa ("Offer") is valid from January 1 to December 31, 2023 at Grand Hyatt Hong Kong ("Promotion Period").
2. Offer is not applicable on January 1 to 2, 21 to 25, February 14, March 23 to 25, April 4 to 5, 7 to 10, 30, May 1, 14, 25

to 26, June 18, 21 to 22, 30, July 1, September 6 to 8, 28 to 30, October 1 to 2, 22 to 23, December 22, 24 to 26 & 31, 2023 and all fireworks nights.

- To enjoy the Offer, Cardmember must settle the payment in full with Centurion Card or The Platinum Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Cards", such holders, "Eligible Cardmembers").
- Offer is applicable to a minimum of 2 to a maximum of 12 persons (inclusive of Eligible Cardmember).
- Offer is for dine-in only (except Chocolatier).
- Offer is not applicable to the 10% service charge.
- Offer is not applicable for special events, banquets, meetings, weddings, private events, take away services, private room charges, room service, tobacco & cigars, corkage, ticket sales, special menus, special promotional items as defined by hotel.
- Offer cannot be used in conjunction with the Dining Cards, other special offers, cash and dining vouchers.
- Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
- American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
- American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
- In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
- In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
- In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

香港君悅酒店 - 優惠條款及細則

- 於香港君悅酒店內之咖啡廳、港灣壹號、茶園、Grissini意大利餐廳、Grand Hyatt Steakhouse、鹿悅日本料理、The Grill露天池畔餐廳、糖果屋、香檳吧及靜水沁園惠顧即享85折優惠（「優惠」），優惠有效期由2023年1月1日至2023年12月31日（「優惠期」）。
- 優惠不適用於2023年1月1-2及21-25日、2月14日、3月23-25日、4月4-5、7-10及30日、5月1、14及25-26日、6月18、21-22及30日、7月1日、9月6-8及28-30日、10月1-2及22-23日、12月22、24-26、31日及煙花匯演日。
- 會員必須以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的Centurion卡或美國運通白金卡（「合資格卡」，具持卡人「合資格會員」）全數簽賬，方可享用此優惠。
- 優惠只供每次不少於2位及最多12位享用，包括合資格會員。
- 優惠只適用於堂食，並不適用於外賣服務。（糖果屋除外）
- 優惠不適用於加一服務費。
- 優惠不適用於飲料、特別活動、宴會、聚會、婚宴、私人活動、外賣服務、私人房間收費、客房送餐服務、香煙及雪茄、開瓶費、售票、特別菜單、酒店限定之特別推廣項目。
- 優惠不可與有關參與商戶的美食券、其他特別優惠、現金和餐飲優惠券同時使用。
- 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
- 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
- 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
- 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
- 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線2277 2888查詢。

HYATT REGENCY HONG KONG TSIM SHA TSUI - TERMS AND CONDITIONS

- The 15% Savings offer at The Chinese Restaurant, Hugo's and Cafe ("Offer") is valid from January 1 to December 31, 2023 at Hyatt Regency Hong Kong Tsim Sha Tsui ("Promotion Period").
- The Chinese Restaurant: Offer is not applicable on January 1, 21 to 23, February 14, May 14, June 18, September 29, December 22, 24 to 25 & 31, 2023.
- Hugo's and Cafe: Offer is not applicable on January 1, February 14, May 14, June 18, December 24 to 25 & 31, 2023.
- Offer is not applicable to ticket sales events, banquets, purchase of cigar and cigarettes, corkage and cake charges.
- Offer is applicable to a minimum of 2 to a maximum of 12 persons per visit, inclusive of Eligible Cardmember.
- To enjoy the Offer, Cardmember must settle the full payment with Centurion Card, The Platinum Card or American Express Platinum Credit Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Cards", such holders, "Eligible Cardmembers").
- Offer is not applicable to the 10% service charge.
- Offer is valid for dine-in only.
- Advance reservation is required and subject to seat availability.
- Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products.
- Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products

and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.

- American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
- American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
- In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
- In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
- In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

香港尖沙咀凱悅酒店 - 優惠條款及細則

- 於香港尖沙咀凱悅酒店內之凱悅軒、希戈餐廳及咖啡廳惠顧即享85折優惠(「優惠」)。優惠有效期由2023年1月1日至2023年12月31日(「優惠期」)。
- 凱悅軒：優惠不適用於2023年1月1及21-23日、2月14日、5月14日、6月18日、9月29日、12月22、24-25及31日。
- 希戈餐廳及咖啡廳：優惠不適用於2023年1月1日、2月14日、5月14日、6月18日、12月24-25及31日。
- 優惠不適用於售票活動、宴會、購買雪茄及香煙、開瓶費及切餅費。
- 優惠只供每次不少於2位及最多12位享用，包括合資格會員。
- 會員必須以美國運通國際股份有限公司(「美國運通」)於香港簽發的Centurion卡、美國運通白金卡或美國運通白金信用卡(「合資格卡」，其持卡人「合資格會員」)全數簽賬，方可享用此優惠。
- 優惠不適用於加一服務費。
- 優惠只限食品及堂食。
- 優惠必須預訂及視乎預訂時之供應情況而定。
- 優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併使用，及不可兌換現金或其他產品。
- 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
- 因享用產品或服務(包括但不限於直接或間接)而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
- 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
- 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
- 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線2277 2888查詢。

MANDARIN ORIENTAL HONG KONG

The 10% Savings offer at Mandarin Grill + Bar, Man Wah, The Aubrey, The Mandarin Spa, The Mandarin Salon and The Mandarin Barber ("Offer") is valid from January 1 to December 31, 2023 at Mandarin Oriental Hong Kong ("Promotion Period").

Mandarin Grill + Bar, Man Wah and The Aubrey - TERMS AND CONDITIONS

- Offer is not applicable on January 1, 22 to 24, February 14, April 9, May 14, June 18, July 1, October 1, November 23, December 23 to 26 & 31, 2023.
- Offer is not applicable to ticket sales events, banquets, purchase of cigar and cigarettes, corkage and cake charges.
- Offer is applicable to a minimum of 2 to a maximum of 12 persons per visit, inclusive of Cardmember.
- To enjoy the Offer, Cardmember must settle the full payment with Centurion Card, The Platinum Card, American Express Platinum Credit Card or American Express Explorer® Credit Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Cards", such holders, "Eligible Cardmembers").
- Offer is not applicable to the 10% service charge.
- Offer is valid for food and dine-in only.
- Advance reservation is required and subject to seat availability.
- Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products.
- Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
- American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
- American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
- In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
- In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
- In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

The Mandarin Spa, The Mandarin Salon and The Mandarin Barber - TERMS AND CONDITIONS

- Offer is not applicable on January 1, 22 to 24, February 14, April 9, May 14, June 18, July 1, October 1, November 23, December 23 to 26 & 31, 2023.

2. To enjoy the Offer, Cardmember must settle the full payment with Centurion Card, The Platinum Card, American Express Platinum Credit Card or American Express Explorer Credit Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Cards", such holders, "Eligible Cardmembers").
3. Offer is not applicable to the 10% service charge.
4. Advance reservation is required and subject to availability.
5. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products.
6. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
7. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
8. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
9. In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
10. In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
11. In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

香港文華東方酒店

於香港文華東方酒店內之文華扒房+酒吧、The Aubrey、文華廳、水療中心、文華髮廊及文華理髮店惠顧即享9折優惠（「優惠」）；優惠有效期由2023年1月1日至2023年12月31日（「優惠期」）。

文華扒房+酒吧、文華廳及The Aubrey - 優惠條款及細則

1. 優惠不適用於2023年1月1及22-24日、2月14日、4月9日、5月14日、6月18日、7月1日、10月1日、11月23日、12月23-26及31日。
2. 優惠不適用於售票活動、宴會、購買雪茄及香煙、開瓶費及切餅費。
3. 優惠只供每次不少於2位及最多12位享用，包括合資格會員。
4. 會員必須以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的Centurion卡、美國運通白金卡、美國運通白金信用卡或美國運通Explorer信用卡（「合資格卡」，其持卡人「合資格會員」）全數簽賬，方可享用此優惠。
5. 優惠不適用於加一服務費。
6. 優惠只限食品及堂食。
7. 優惠必須預訂及視乎預訂時之供應情況而定。
8. 優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併使用，及不可兌換現金或其他產品。
9. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
10. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
11. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
12. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
13. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
14. 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion 會員專線2277 2888查詢。

水療中心、文華髮廊及文華理髮店 - 優惠條款及細則

1. 優惠不適用於2023年1月1及22-24日、2月14日、4月9日、5月14日、6月18日、7月1日、10月1日、11月23日、12月23-26及31日。
2. 會員必須以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的Centurion卡、美國運通白金卡、美國運通白金信用卡或美國運通Explorer信用卡（「合資格卡」，其持卡人「合資格會員」）全數簽賬，方可享用此優惠。
3. 優惠不適用於加一服務費。
4. 優惠必須預訂及視乎預訂時之供應情況而定。
5. 優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併使用，及不可兌換現金或其他產品。
6. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
7. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
8. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
9. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
10. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
11. 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion 會員專線2277 2888查詢。

REGENT HONG KONG - TERMS AND CONDITIONS

1. The 15% Savings offer at Lai Ching Heen, The Steak House and Harbourside ("Offer") is valid from January 1 to December 31, 2023 at Regent Hong Kong ("Promotion Period").
2. Lai Ching Heen: Offer is not applicable on January 1, 22 to 25, February 14, May 14, June 18, July 1, September 29, October 1, December 22, 24 to 26 & 31, 2023 and all firework display nights.
3. The Steak house & Harbourside: Offer is not applicable on January 1, 22 to 25, February 14, May 14, June 18, July 1, October 1, December 24 to 26 & 31, 2023 and all firework display nights.
4. To enjoy the Offer, Cardmember must settle the full payment with Centurion Card, The Platinum Card, American Express® Charter Gold Card, American Express® Gold Card, American Express® Charter Card, American Express® Card, American Express Platinum Credit Card, Blue Cash® Credit Card from American Express, American Express® I.T Cashback Card, American Express® Gold Credit Card, American Express® Credit Card or American Express Explorer Credit Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong

("Eligible Cards", such holders, "Eligible Cardmembers").

5. Lai Ching Heen & Harbourside: Offer is applicable to a maximum of 6 diners per visit, inclusive of Cardmember.
6. The Steak House: Offer is applicable to a maximum of 4 diners per visit, inclusive of Eligible Cardmember.
7. Offer is not applicable to the 10% service charge.
8. Offer is valid for food and dine-in only.
9. Advance reservation is required and subject to seat availability.
10. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products.
11. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
12. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
13. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
14. In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
15. In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
16. In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

香港麗晶酒店 - 優惠條款及細則

1. 於香港麗晶酒店內之麗晶軒、The Steak House及港畔餐廳惠顧即享85折優惠（「優惠」），優惠有效期由2023年1月1日至2023年12月31日（「優惠期」）。
2. 麗晶軒：優惠不適用於2023年1月1及22-25日、2月14日、5月14日、6月18日、7月1日、9月29日、10月1日、12月22、24-26、31日和所有煙花匯演夜。
3. The Steak House及港畔餐廳：優惠不適用於2023年1月1及22-25日、2月14日、5月14日、6月18日、7月1日、10月1日、12月24-26、31日和所有煙花匯演夜。
4. 會員必須以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的Centurion卡、美國運通白金卡、美國運通Charter金卡、美國運通金卡、美國運通Charter卡、美國運通卡、美國運通白金信用卡、美國運通Blue Cash[®]信用卡、美國運通T.Cashback卡、美國運通信用卡、美國運通信用卡或美國運通Explorer信用卡（「合資格卡」，其持卡人「合資格會員」）全數簽賬，方可享用此優惠。
5. 麗晶軒及港畔餐廳：優惠只供每次最多6位享用，包括合資格會員。
6. The Steak House：優惠只供每次最多4位享用，包括合資格會員。
7. 優惠不適用於加一服務費。
8. 優惠只限食品及堂食。
9. 優惠必須預訂及視乎預訂時之供應情況而定。
10. 優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併使用，及不可兌換現金或其他產品。
11. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
12. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
13. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
14. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
15. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
16. 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線2277 2888查詢。

ROSEWOOD HONG KONG - TERMS AND CONDITIONS

1. The 15% savings for dining at Asaya Kitchen, Bayfare Social, BluHouse, The Dining Room by BluHouse, The Butterfly Room, Butterfly Patisserie, Darkside, Henry, Holt's Café, The Legacy House at Rosewood Hong Kong ("Offer") is valid from January 1, 2023 to December 31, 2023 ("Promotion Period").
2. Offer is not applicable on January 1, 22 to 25, February 14, April 5 to 9, May 14, June 18, July 1, September 29, October 1, 22 (The Legacy House only), December 24 to 26 & 31, 2023 (Additional blackout dates may apply).
3. Offer is applicable to Basic Centurion Members and Supplementary Cardmembers of Centurion Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmember").
4. To enjoy the Offer, Cardmember must make the reservations by calling The Centurion Service on 2277 2888 three days in advance and mention the use of Offer. Confirmation is subject to seat availability.
5. To enjoy the Offer, Eligible Cardmember must settle full payment with Eligible Card during the Promotion Period.
6. Offer is valid for dine-in consumption at the Restaurants only.
7. Offer can only be redeemed once per Eligible Centurion member per visit.
8. Offer is applicable to maximum of 6 diners, including the Eligible Cardmember.
9. Offer is not applicable to the 10% service charge.
10. Offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions, or redeemed for cash, sold or exchanged for any other products or services.
11. Offer is not applicable to Afternoon Tea Session at The Butterfly Room; non-food items, retail & consignment items and Gift Card purchase at Butterfly Patisserie; Online Shop purchase; corkage, cake cutting fee, other miscellaneous

charges and Private Dining Rooms.

12. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
13. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
14. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
15. In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
16. In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
17. In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

香港瑰麗酒店 - 優惠條款及細則

1. 於香港瑰麗酒店內之Holt's Café、The Butterfly Room、Butterfly Patisserie、彤福軒、Asaya Kitchen、Bayfare Social及Dark Side惠顧即享85折優惠(「優惠」)。優惠有效期由2023年1月1日至2023年12月31日(「優惠期」)。
2. 優惠不適用日子包括2023年1月1及22-25日、2月14日、4月5-9日、5月14日、6月18日、7月1日、9月29日、10月1、22日(彤福軒)、12月24-26、31日。
3. 優惠只適用於美國運通於香港簽發的Centurion卡之基本卡及附屬卡會員(「合資格卡」和「合資格會員」)。
4. 如欲享用優惠,合資格會員須於3日前致電Centurion會員專線2277 2888預訂,並於預訂時註明使用此優惠。所有預訂須視乎供應情況而定。
5. 合資格會員須於優惠期內以合資格卡全數簽賬,方可享有優惠。
6. 優惠只適用於餐廳堂食。
7. 每位合資格會員每次惠顧只可享優惠一次。
8. 優惠只適用於一檯不多於6人(包括合資格會員)的消費。
9. 優惠不適用於加一服務費。
10. 優惠不可與其他推廣優惠或折扣同時使用,及不可兌換現金、替換或退為其他產品或服務。
11. 優惠不適用於The Butterfly Room之下午茶時段、Butterfly Patisserie之食品以外的消費、零售及寄售商品及禮品卡、網上商店、開瓶費、切餅費、其他雜項收費及私人廂房。
12. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者,亦不對其作出任何表述或保證。
13. 因享用產品或服務(包括但不限於直接或間接)而造成的損失或破壞,或人身傷害,美國運通概不負責,法律規定之責任除外。
14. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利,恕不另行通知。
15. 如有任何爭議,美國運通及參與商戶保留最終決定權。
16. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異,概以英文版本為準。
17. 如對此優惠有任何疑問,請致電Centurion會員專線2277 2888查詢。

THE PENINSULA HONG KONG

The 10% Savings offer at Chesa, Felix, Gaddi's, The Bar, The Lobby, The Verandah, Spring Moon, Imasa and up to 20% Savings at The Peninsula Spa ("Offer") is valid from January 1 to December 31, 2023 at The Peninsula Hong Kong ("Promotion Period").

Chesa, Felix, Gaddi's, Imasa, The Bar, The Lobby, The Verandah and Spring Moon - TERMS AND CONDITIONS

1. Offer is not applicable on January 1, 21 to 25, February 14, April 7 to 10, May 14, June 18, July 1, August 1 (Chesa only), September 29 to 30 (Spring Moon only), October 1, 16 to 31 (The Lobby Afternoon Tea only), December 22 to 26 & 31, 2023.
2. Offer is applicable to Basic Centurion Members and Supplementary Cardmembers of Centurion Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmember").
3. To enjoy the Offer, Cardmember must make the reservations by calling The Centurion Service on 2277 2888 three days in advance and mention the use of Offer. Confirmation is subject to seat availability.
4. To enjoy the Offer, Eligible Cardmember must settle full payment with Eligible Card during the Promotion Period.
5. Cardmember must state their intention to enjoy the Offer at the time of reservation and before ordering, and settle the whole payment by Centurion Card to enjoy the Offer.
6. Offer is applicable to one table with a maximum of 12 persons per visit (Eligible Cardmember inclusive).
7. Offer is not applicable to gift card purchase, 10% service charge, tea and condiments, Felix early dining menu, catering dining promotions, special menus, ticket sales events, specially negotiated menus or prices not publicly offered, guest chef promotions, Chef's Table, set menus, room service, private rooms, VIP rooms private functions, meetings and conferences, banquets, weddings, wine dinners, dining packages promotions, mooncakes, Peninsula Academy programs, Fly & Dine, cooking classes, restaurants closed for renovation and items purchased other than food and beverage in the restaurant (i.e. tobacco, cigarettes etc.) unless otherwise specified.
8. Offer is for dine-in consumption only, and are not applicable to take-away items.
9. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to

such products and/or services.

- American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
- American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
- In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
- In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
- In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

The Peninsula Spa - TERMS AND CONDITIONS

- Offer is applicable to Basic Centurion Members and Supplementary Cardmembers of Centurion Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmember").
- To enjoy the Offer, Eligible Cardmember must settle full payment with Eligible Card during the Promotion Period.
- Offer is not applicable to the 10% service charge.
- Offer cannot be used in conjunction with other discounts, VIP cards, gift certificates and gift cards, dining coupons or other promotional offers.
- Offer cannot be exchanged for cash, other products or discounts and are not transferable.
- Spa cancellation policy applies. A 100% cancellation charge will be incurred for any spa treatment cancelled within 24 hours prior to the appointment.
- Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
- American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
- American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
- In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
- In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
- In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

香港半島酒店

於香港半島酒店內之瑞樵閣、Feilx餐廳、吉地士、半島酒吧、大堂茶座、露台餐廳、嘉麟樓、及今佐日本料理惠顧即享9折優惠；及半島水療中心惠顧即享高達8折優惠（「優惠」），優惠有效期由2023年1月1日至2023年12月31日（「優惠期」）。

瑞樵閣、Feilx餐廳、吉地士、半島酒吧、大堂茶座、露台餐廳、嘉麟樓、及今佐日本料理 - 優惠條款及細則

- 優惠不適用於2023年1月1及21-25日、2月14日、4月7至10日、5月14日、6月18日、7月1日、8月1日(瑞樵閣)、9月29-30日(嘉麟樓)、10月1日、12月16-31日(大堂茶座下午茶)和12月22至26及31日。
- 優惠只適用於美國運通於香港簽發的Centurion卡之基本卡及附屬卡會員（「合資格卡」和「合資格會員」）。
- 如欲享用優惠，合資格會員須於3日前致電Centurion會員專線2277 2888預訂，並於預訂時註明使用此優惠。所有預訂須視乎供應情況而定。
- 合資格會員須於優惠期內以合資格卡全數簽賬，方可享有優惠。
- 會員須於預訂時及點餐前註明享用優惠，並以Centurion卡簽付全單，方可獲享優惠。
- 折扣優惠每次惠顧只供一檔及最多12位享用，包括合資格會員。
- 除特別註明外，優惠不適用於購買禮物卡、加一服務費、茶芥、Felix黃昏晚膳套餐、到會服務、特價菜式、須憑票惠顧之推廣、特別訂製或不作公開發售之菜單、客席廚師推廣、廚師之桌、套餐、客房送餐服務、私人房間、貴賓房、私人活動、會議及聚會、宴會、婚宴、品酒晚宴、特別晚膳套餐、月餅、半島學堂、Fly & Dine、烹飪班、裝修期間、及於餐廳內其他飲食以外之消費（如煙草產品）。
- 優惠只適用於堂食，並不適用於外賣服務。
- 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
- 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
- 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
- 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
- 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線2277 2888查詢。

半島水療中心 - 優惠條款及細則

- 優惠只適用於美國運通於香港簽發的Centurion卡之基本卡及附屬卡會員（「合資格卡」和「合資格會員」）。
- 合資格會員須於優惠期內以合資格卡全數簽賬，方可享有優惠。
- 優惠不適用於加一服務費。
- 優惠不可與其他折扣優惠、貴賓卡、禮券及禮品卡、餐飲禮券或其他推廣優惠同時使用。
- 優惠不可兌換現金、其他產品或折扣，並不可轉讓。
- 半島水療中心取消政策適用。若於不足24小時取消任何理療服務或專案，將收取全部費用。
- 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。

8. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
9. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
10. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
11. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
12. 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion 會員專線2277 2888查詢。

THE RITZ-CARLTON HONG KONG

The 15% Savings offer at Tosca di Angelo, Tin Lung Heen, Ozone, Café 103, The Lounge & Bar and The Ritz-Carlton Spa ("Offer") is valid from January 1 to December 31, 2023 at The Ritz-Carlton Hong Kong ("Promotion Period").

Tosca di Angelo, Tin Lung Heen, Ozone, Café 103 and The Lounge & Bar - TERMS AND CONDITIONS

1. Offer is not applicable on these dates: January 1-2 & 21-25, February 14, April 5, 7-10, May 1, 14, 26, June 18, 22, July 1, September 29-30, October 1-2, 23, December 22, 24-26 & 31, 2023.
2. Offer is applicable to Basic Centurion Members and Supplementary Centurion Member of Centurion Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmember").
3. To enjoy the Offer, Cardmember must make the reservation by calling The Centurion Service on 2277 2888 three days in advance and mention the use of Offer. Confirmation is subject to seat availability.
4. To enjoy the Offer, Eligible Cardmember must settle full payment with Eligible Card during the Promotion Period.
5. Discount Offer is applicable to one table with a maximum of 4 persons per table (Eligible Cardmember inclusive).
6. Offer is not applicable to the 10% service charge.
7. Offer is for dine-in consumption only, and is not applicable to take-away items.
8. Offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions, or redeemed for cash, sold or exchanged for any other products or services.
9. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
10. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
11. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
12. In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
13. In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
14. In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

The Ritz-Carlton Spa - TERMS AND CONDITIONS

1. Offer is valid from January 1, 2023 until December 31, 2023
2. Offer is applicable to Basic Centurion Members and Supplementary Centurion Member of Centurion Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmember").
3. To enjoy the Offer, Cardmember must make the reservations by calling The Centurion Service on 2277 2888 three days in advance and mention the use of Offer. Confirmation is subject to seat availability.
4. To enjoy the Offer, full payments must be settled with Centurion Card.
5. Offer is not applicable to the 10% service charge.
6. Offer cannot be used in conjunction with other discounts, VIP cards, gift certificates and gift cards, dining coupons or other promotional offers and are not transferable.
7. Spa cancellation policy applies. A 100% cancellation charge will be incurred for any spa treatment cancelled within 24 hours prior to the appointment.
8. Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the Offer in accordance with these Terms and Conditions. American Express is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the Offer and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services.
9. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
10. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
11. In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.

12. In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.

13. In case of any enquiry related to this Offer, please call The Centurion Service at 2277 2888.

香港麗思卡爾頓酒店

於香港麗思卡爾頓酒店內之Tosca di Angelo意大利餐廳、天龍軒中餐廳、Ozone頂樓酒吧、Café 103、The Lounge & Bar大堂酒廊及香港麗思卡爾頓水療中心惠顧即享85折優惠（「優惠」），優惠有效期由2023年1月1日至2023年12月31日（「優惠期」）。

Tosca di Angelo意大利餐廳、天龍軒中餐廳、Ozone頂樓酒吧、Café 103及The Lounge & Bar大堂酒廊 - 優惠條款及細則

1. 優惠不適用於2023年1月1-2及21-25日、2月14日、4月5、7至10日、5月1、14及26日、6月18及22日、7月1日、9月29-30日、10月1-2及23日、12月22、24至26及31日。
2. 優惠只適用於美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的Centurion卡之基本卡及附屬卡會員（「合資格卡」和「合資格會員」）。
3. 如欲享用優惠，合資格會員須於3日前致電Centurion會員專線2277 2888預訂，並於預訂時註明使用此優惠。所有預訂須視乎供應情況而定。
4. 合資格會員須於優惠期內以合資格卡全數簽賬，方可享有優惠。
5. 折扣優惠只供一檔及最多4位享用，包括合資格會員。
6. 優惠不適用於加一服務費。
7. 優惠只適用於堂食，並不適用於外賣服務。
8. 優惠不可與其他推廣優惠或折扣同時使用，及不可兌換現金、替換或退為其他產品或服務。
9. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
10. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
11. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
12. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
13. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
14. 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線2277 2888查詢。

香港麗思卡爾頓水療中心 - 優惠條款及細則

1. 優惠有效期由2023年1月1日起至2023年12月31日。
2. 優惠只適用於美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的Centurion卡之基本卡及附屬卡會員（「合資格卡」和「合資格會員」）。
3. 如欲享用優惠，合資格會員須於3日前致電Centurion會員專線2277 2888預訂，並於預訂時註明使用此優惠。所有預訂須視乎供應情況而定。
4. 合資格會員須於優惠期內以合資格卡全數簽賬，方可享有優惠。
5. 優惠不適用於加一服務費。
6. 優惠不可與其他折扣優惠、貴賓卡、禮券及禮品卡、餐飲禮券或其他推廣優惠同時使用，並不可轉讓。
7. 水療中心取消政策適用。若於不足24小時取消任何理療服務或專案，將收取全部費用。
8. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶據此條款及細則負責提供予會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
9. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
10. 美國運通保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，恕不另行通知。
11. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
12. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差異，概以英文版本為準。
13. 如對此優惠有任何疑問，請致電Centurion會員專線2277 2888查詢。